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Gård 1:1 
 

Kommentarer till frågorna Gård 1 
 
Fråga 2 – Hur länge tänker du bo kvar i Volten? 

• Stannar så länge det går att klara sig utan hiss. 
 

Fråga 3 – Avgiften (”hyran”) är 

 Avgiften borde kunna sänkas i en så pass gammal förening. 

 Hyran låg för en 5:a. 

 Lägenheten är gammal. Det kostar mycket pengar att renovera. 
 

Fråga 4 – Kvaliteten på boendet är i relation till avgiften (”hyran”) 

 Tillbyggnaden av Täby C kan definitivt försämra vår boendekvalitet. 

 Att inte ha parkering i anslutning till den gård man bor på är lågt. Så var det inte för 25 år sedan. 

 Bra, man får ganska mycket i avgiften. 
 

Fråga 5 – Felanmälan fungerar 

• Krångligt med vart och hur man ska felanmäla: telefon eller dator. 

• Snabb och trevlig service vid de få tillfällen jag har haft kontakt. 
 
Fråga 6 – Förvaltningskontoret fungerar 

 Svarar inte på mail. 

 Inte på plats vid besök och telefontider. Kommit med olika ursäkter. 

 Litet strul med låneparkeringarna. 

 Fanns ingen nyckel till barnvagnsförrådet när jag var där sist för att skaffa nyckel. 

 Förvaltaren lovar mycket men håller väldigt litet, ang. 3 års besvär med buskar som saknas (mycket 
dåligt). 
 

Fråga 7 – Värmen fungerar 

 Bättre värme nu än förut. 

 Tidvis inte så bra, hörnlägenhet som ger kalla väggar. 

 Mycket dragigt sedan fönsterventilationen gjordes. Drar även från undersidan av fönsterbräden. 
Barnvagnsrummet under vårt kök + tunnel gör att lägenhetens golv är iskalla vinter och höst. 

 Drar kallt i köket antagligen på grund av att det inte är någon våning under. 

 Vintertid kyligt, bor 3 tr upp. 

 Blåser rakt in i ett rum efter borrning av hål i fönsterkarmen. Dålig värme på vintern. 

 Störande ihållande ljud från element i ett av sovrummen. 

 Har haft problem med några radiatorer som nu är bytta. Har stora sprickor genom ytterväggarna där 
det blåser kallt när det är kallt. 

 Gärna några dagar snabbare igångsättning av elementen. 

 När yttertemperaturen sjunker tar det lång tid innan elementen värms upp. 

 Kallt inne när det är 0-gradigt ute. 

 Kalla golv från källare och skyddsrum. Elementet dåligt varmt. Höj termostaten något. 
 
Fråga 8 – Ventilationen fungerar 

 Nya termostaterna gör det svårt att reglera. Vill inte ha för varmt men får ofta antingen för varmt eller 
för kallt. (Denna kommentar hör egentligen hemma under fråga 7 där vederbörande svarat Bra). 

 Undertrycket i lägenheten för med sig röklukt från rökande grannar. 

 Mycket besvärande röklukt från grannar. 

 Känner av att båda grannarna under röker, både i trapphus och om vi öppnar fönstren. Det kommer  
t o m in i vår lägenhet, vilket är det sämsta med denna lägenhet. 

 Bör finnas ventilation i trappuppgång. 

 Rätt låg relativ fuktighet i lägenheten. 
 
Fråga 9 – Fastigheten sköts 

• Gården har fått kraftiga sättningar i längan mot Täby C. Har nyligen fått stora sprickor i golvet i 
källarförrådet och vattenskada i trapphuset (fuktskadan anmäld). 

• Klotter togs bort direkt. 
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Fråga 10 – Städningen i våra gemensamma utrymmen sköts 

 Ingen höjdare, städbolag har bara priset att konkurrera med. 

 Ojämn kvalitet. Troligen har man hoppat över vissa städdagar. 

 Tvättstugor och källargångar inte bra städade. Kolla in väggarna bakom och runt torkskåp. Även 
armaturerna är luddiga av damm. 

 När kollas det att det blir städat? Av vem? 

 Bra städning av trapphusen. Dålig städning av källarutrymmen, kanske detta inte ingår? 

 Det är mycket fimpar på gården, speciellt utanför port 65. Kan man sätta upp askkoppar, våra barn 
stoppar fimparna i munnen. 

 
Fråga 11 – Tycker du att vår yttermiljö är 

 Var är papperskorgarna? 

 Ser en och annan brunråtta. 

 Massor av skräp och råttor på gården. 

 Vad görs åt råttorna, som jag sett sista veckan mellan Storstugan och gård 1? 

 Färre bilar på stickgatorna och stopp för mopeddårar i Rosengången. 

 Ser inte fram emot utbyggnaden av Täby C. 

 Något borde göras åt marken där buskarna togs bort vid Rosengården. 

 Förstår inte hur man kan plantera träd så nära gång och hus, de borde ha flyttats in ett par meter på 
gräsmattorna. Absolut inget träd närmare än 5 meter från husvägg har jag fått lära mig. Här blir det 
yviga träd och jag skulle inte acceptera träd som skymmer som kvarvarande träd mittemot gör. 

 Gården har en trevlig karaktär med trevliga blommor och ofta nyklippta gräsmattor. 

 Tomgångskörning av bilar vid tunneln (sovrumssidan) är väldigt störande och allt prat som förhöjs av 
tunneln. 

 Sophusdörren bör smörjas och ha en tyst stängning. 

 Bandyplanen används inte som den ska. Fotbollsspel oftare än bandy även av föräldrar/vuxna. 

 Suveräna gårdar! 

 Är det giftiga bär på buskarna runt lekplatsen? 
 
Fråga 12 – Informationen från styrelsen om föreningens angelägenheter är 

 Duger, får inte försämras. Borde inte vara svårt att extrahera och publicera punkter från styrelse-
möten som inte är av känslig natur. Där handlar det bara om dålig vilja. 

 Använd hemsidan mera aktivt för att berätta om nyheter och aktuella saker. 

 Styrelsen fungerar bra. Klagomål kommer alltid från ”griniga” personer. 

 Har inte fått någon information ännu. 

 Det mesta är bra men valet av leverantör av TV riktigt dåligt, fortfarande störningar gällande bild och 
ljud (detta hör egentligen hemma under fråga 20). 
 

Fråga 13 – Hur upplever du att du blir bemött vid kontakterna med Voltens styrelse? 

• Volten uppfyller inte sina löften till oss. 

• Svar på inlämnad motion om belysning mellan garagelängorna spydigt formulerat (motion nr 5). 

• Hur länge ska man vänta på svar från styrelsen? Ni är väl till för oss boende? Om man ställer frågor 
förväntar man att få svar. 

• Dialog omöjlig, svar typ god dag yxskaft. 
 
Fråga 14 – Tycker du att VoltenNytt är 

• Det är mycket pekpinnar. Tänk på ordvalet när ni skriver hur vi boende ska bete oss. Det kan lätt bli 
styrelsen mot de boende. 
 

Fråga 15 – Tycker du att Voltens hemsida (www.volten.nu) är 

• Ta bort det som inte behöver stå längre. Uppdatera den snabbare. 

• Litet väl hårda ord mellan vissa. 
 
 
 
 
 

http://www.volten.nu/
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Fråga 16 – Vad tycker du om Voltens interna TV-kanal? 

• Borde uppdateras oftare. 

• Svår att nå när vi har fått Tele2. Innan såg jag på den en gång i veckan minst, men inte nu. Då var 
den dåligt uppdaterat, nu vet jag inte. 

• Finns den nu efter att vi bytt till Tele2? 
 
Fråga 17 – Vad tycker du om Voltens studieverksamhet 

• Bra initiativ som vi inte prövat. 
 
Fråga 19 – Vad tycker du om bredband och IP-telefonin? 

• Har inget bredband men måste betala. 

• Anser att det är fel med ”tvångsanslutning”. 

• IP-telefoni är sämre med digital teknik. 

• IP-telefonin fungerar inte bra. Händer regelbundet att det inte går att ringa ut. Det tutar upptaget för 
den som försöker ringa till IP-numret. Varför uppstår detta fenomen så ofta? 

• Ofta fel på IP-telefonin, gick tillbaka till Telia. 

• IP-telefonin är dyr vid samtal till mobiltelefoner. 

• Det är det bästa som fungerar i denna förening. 

• TV-bilden kan fastna ganska ofta (hör egentligen hemma på fråga 20). IP-telefonin kan ha problem 
ibland. 

• Bra att det ingår i hyran. 
 

Fråga 20 – Vad tycker du om kabel-TV utbudet, inklusive minoritetskanalerna? 

• Utbudet är tillräckligt men JAG HATAR TELE2. Extra box måste stå på golvet.  

• Inte en enda faktura har varit korrekt sedan starten. Två gånger har Tele2 glömt att dra av rabatten 
som föreningen har och skickat flera hundra kronor för hög räkning. 

• När det bestämdes om Mix8 tvingades jag att ha det också i den extra boxen trots att jag inte var 
intresserad av fler kanaler. Priset per år steg från 610 till 852 kr för någonting jag inte vill ha. 

• Har den extra boxen för att kunna spela in på video och samtidigt titta på annan digital kanal. 

• Sämsta beslut som styrelsen fattat att gå över till Tele2 från Comhem. 

• Klar kvalitetsförsämring med Tele2. Bättre med Comhem då vi slapp box. 

• Comhem levererade bättre sändningar. Många och irriterande problem. Sämre utbud och val av 
paketlösningar än tidigare. Fryst bild, textproblem och programinfo är under all kritik. 

• Access liksom TCM vore trevligt. 

• Fortfarande konstig bild ibland. 

• Tacksam om Ryska Kanal 1 fanns med i utbudet. Nu finns bara RTR Planeta. Kan ni lägga till 
Ryska Kanal 1 i utbudet? 

• Det blev en klar fördyring och försämring när vi gick från det fungerande Comhem. Hur går det med 
förhandlingen? När får vi boende veta det? 

• Dålig leverantör med problem i sändningarna och ej levererade produkter. Väntar sedan 1 år på 
extra box trots skriftlig anmälan som lämnats över personligen. 

 
Fråga 21 – Har du läst broschyren ”Vem gör vad i lägenheten” 

• Har inte fått någon.  

• Bra att få denna information om vad som gäller när det handlar om underhåll av lägenheten. 

• Ansvaret börjar likna det vi hade som villaägare. Vitsen med att bo i brf börjar försvinna. 
Äganderätten borde då bli en annan. 
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Fråga 22 – Hur upplever du parkeringarna i Volten? 

• Katastrofalt dåligt på Lilla Marknadsvägen. 

• Trottoarkanten för hög när man ska parkera. Det sliter på däcken. Bilar parkerade längs Mv 
blockerar ena körfältet. 

• Parkeringsförbud behövs på vägen parallellt med Stora Marknadsvägen. Där står alltid störande 
stora parkerade bilar. 

• Den ”fria” parkeringen på Marknadsvägen kommer att leda till olyckor. 

• Dyra garage, dåligt att man måste betala för el-stolpen på sommaren. 

• Träden längst ner mot parkeringarna förstör lacken med sin sav på våren och täcker bilarna med 
löv på hösten. Kommunen som är ägare borde göra något åt det. 

• Gästparkeringen är väldigt långt bort och betyder att gästerna chansar. 

• Gästparkeringen kunde behöva fler platser vid gård 1 och 2. 

• Ta bort betalparkeringarna. Låt bilarna stå två timmar på stickgatorna. 

• Var parkerar besökare? 

• Gatorna används till väldigt stor del av besökande till Täby C och pendlare till City. 

• Retar mig på dem som parkerar utmed Marknadsvägen. 

• Vi med garage närmast Täby C upplever att de som parkerar mittemot garagen parkerar för långt 
ut, inte i parkeringsrutan så att det är svårt för oss att backa ut våra bilar. 

• Dåligt att det tog 3 år innan telefonstyrningen började fungera.  

• Dåligt att det blir stora vattenpölar vid vissa bilar trots omasfaltering. 

• Parkering ska finnas i anslutning till lägenhet, inte fyra gårdar bort. 

• Främmande bilar parkerar på våra förhyrda P-platser. Kan man förtydliga med en större skylt? 

• Täby kommuns parkeringsbevakning är bedrövlig. Bilar står en hel vecka utan böter och hindrar oss 
boende att köra till våra P-platser på ett säkert sätt. Går inte att mötas på Marknadsvägen längre. 

 
Fråga 23 – Övrigt 
Finns det något annat vi glömt att fråga om? 

• Skandal att bli påtvingade kanaler från Tele2, t ex TV6 med barnförbjudna filmer. 

• Kabel-TV-boxen är dålig, dålig kvalitet och dåliga anslutningsmöjligheter. Den är gammalmodig. 

• Förbjud all matning av fåglar, de kommer in i lägenheten vid öppen balkongdörr. 

• Nytt låssystem med låsta dörrar även dagtid. 

• Råttorna på innergårdarna är synliga även på dagtid. 

• Rökförbud på balkonger, under balkonger och fönster önskas. Det är ju grillförbud på balkongerna! 

• Skötseln av grovsopor är ett problem. Många slarvar och gör att det blir skräpigt. 

• Gårdsföreningen gård 1 förtjänar beröm för många initiativ. 

• Vi är kritiska till utbyggnaden av Täby C. Volten borde ha en enkät om vår samlade opinion. 

• Trafiksituationen med snart hoppös in- och utfart till Marknadsvägen. 

• Siktmässigt inte bra med parkeringar av bilar på utfartszonen på Lilla Marknadsvägen. Kanske bättre 
 om bilarna står på andra sidan Mv. 

• Usel belysning vid garagen, man ser inte någonting där på kvällen. 

• Mycket trångt att passera mellan garagelängorna mot Täby C då blomlådorna står för nära, går inte att 
 mötas. Flytta en låda 1 meter. 

• Postfack i trapphusen 

• Återkommande avloppslukt i badrummet, som vi vet att andra också har. 

• Smällande källargångsdörrar till ex Rod & Gretas Hårstudio. 

• Sätt upp askkopp utanför Rod & Greta, Mv 65, så att vi slipper alla fimpar i gången utanför. 

• Kontrollera att vädringsfönster i cykel- & barnvagnsrum är stängda till de kalla årstiderna. 

• Man bör plantera snabbväxande häck vid grillplatsen. 
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• Vad vet medlemmarna om certifieringen? 

• Vet alla medlemmar och har alla våra leverantörer en dokumenterad kvalitetsplan? 

• Kundvagnar har lämnats på gården efter det att ungdomar delat ut reklam, troligen från affärer för att 
 slippa bära. Ser trist ut och utgör fara för lekande barn som blir frestade att skjutsa varandra runt gården. 
 Kan föreningen göra något åt detta? 

• Hade otur med fuskjobb genom förvaltningen i stora badrummet, Axelssons anlitades på den tiden. 

• Lite problem med sättningar i lägenheten, sprickor i källarförrådet kom över en natt och saker ramlade ner 
 från hyllorna.  

• Ommålning av fönster och fönsterbleck på alla husen behövs. 

• Varför rastas hundar inne på gårdarna trots förbudsskyltar? 

• Vill veta radonhalten i sin lägenhet nr 20. 

 
 
 
 


